
Zápis ze zasedáńı KR dne 25. 11. 2014

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Jan Muśılek
Př́ıtomni: Ladislav Láska (LL), Jan Muśılek (JM), Petra Pelikánová (PP), Jana Procházková (JP),
Dávid Štrbka (DŠ)
Hosté: Jana Provazńıková (JPr), Michal Holub (MH)
Omluveni: –

1 Schváleńı programu

KR se shodla na následuj́ıćım programu:

1. Rekonstrukce aerobicové mı́stnosti
2. Prohĺıdka mı́stnost́ı koleje
3. Výměna vysavač̊u
4. Doprava ke koleji
5. Světla na chodbách
6. Čǐstěńı kuchyněk
7. Různé
8. Př́ı̌st́ı zasedáńı

Program byl jednomyslně schválen.

2 Rekonstrukce aerobicové mı́stnosti

JM prezentuje svoji představu rekonstrukce aerobicové mı́stnosti. Rozděluje ji na dvě části. Prvńı
část́ı je navrtáńı hák̊u do zd́ı, které umožńı natažeńı slackline, zavěšeńı jógové śıtě či umı́stńı hrazdy.
Nab́ıźı i pomoc s navrtáńım a ukotveńım. JP souhlaśı a žádá JM, aby v aerobicové mı́stnosti vyznačil
mı́sta, která je třeba navrtat. JM slibuje zař́ıdit do konce týdne.

Druhá část spoč́ıvá v postaveńı boulderu v zadńı třetině aerobicové mı́stnosti. JM informuje, že
má kontakt na člověka, který udělá finančńı odhad. Bude také jednat o investici s ředitelstv́ım KaM.
JPr je s t́ımto srozuměna a návrh v rozumné mı́̌re podpoř́ı.

3 Vybaveńı posilovny

JP by chtěla zař́ıdit posilovnu a ptá se po vhodných prostorách. JPr odpov́ıdá, že jedinou vhodnou
mı́stnost́ı je aerobicová mı́stnost. JP by do ńı chtěla umı́stit pro začátek alespoň hrazdu, činky, apod.
U pohyblivého náčińı může nastat problém s jeho nepovoleným odnášeńım. Navrhuje i poř́ızeńı posi-
lovaćıch stroj̊u, např. rotopedu a běhaćıho pásu. LL konstatuje, že mu přijde jejich poř́ızeńı zbytečné,
když máme vedle koleje cyklotrasu A2, po ńıž může každý běhat i jezdit dle libosti. JM zmiňuje častou
poruchovost posilovaćıch stroj̊u v jiných kolej́ıch. KR ještě interně prodiskutuje konkrétněǰśı návrh.

4 Prohĺıdka mı́stnost́ı koleje

LL žádá JPr o prohĺıdku běžně nepř́ıstupných prostor koleje. JPr probere návrh s vedoućı provozńıho
útvaru KaM Mgr. Hurdovou, zat́ım nic neslibuje.
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5 Výměna vysavač̊u

DŠ přicháźı s návrhem na výměnu vysavač̊u. JPr konstatuje, že vysavače se částečně měnily vloni,
pokud je ale stav opravdu hrozný, koupi nových zváž́ı. DŠ prezentuje konkrétńı návrhy na kvalitńı
pr̊umyslové vysavače, které by měly vydržet intenzivńı provoz na naš́ı koleji. LL navrhuje koupit
dva tyto vysavače, jeden na každou budovu. JPr prohlédne současný stav a př́ıpadně nové vysavače
objedná.

6 Světla na chodbách

DŠ prezentuje problém, že na chodbách sv́ıt́ı světla i po p̊ulnoci, což plýtvá energíı a sv́ıt́ı do oken
obyvatel̊um druhé budovy (dostal už na to podnět od ubytovaného). JM navrhuje raději zatahovat
závěsy. JPr konstatuje, že alespoň nouzové osvětleńı je nutné a kolej se do něj každou noc přeṕıná.

7 Čǐstěńı kuchyněk

JP si stěžuje na šṕınu v kuchyňkách, která je mnohaletá a může podporovat výskyt parazit̊u –
navrhuje, aby ukĺızečky každoročně ukĺızely prostory za linkou. JPr odpov́ıdá, že se v uplynulém
roce poprvé objevili na koleji švábi a to cca v 7 př́ıpadech. Jakmile byli nahlášeni, došlo k d̊ukladné
desinsekci kuchyňky, pokoje, i sousedńıch pokoj̊u. JPr apeluje na ubytované, aby př́ıpadné výskyty
hlásili co nejdř́ıve. Desinsekci provád́ı smluvńı odborná firma HASAP. Celoplošný preventivńı postřik
obou budov proběhl v srpnu a na budově A byl opakován v zář́ı.

JPr informuje, že se kuchyňky pravidelně čist́ı během letńıch prázdnin na prvńıch pěti patrech,
na vyšš́ıch patrech, kde je permanentně někdo ubytován je s t́ımto problém. Také poukazuje na to, že
studenti maj́ı provádět pravidelný samoúklid (dle Ubytovaćı smlouvy a VUP). Podle LL je problém
ve chv́ıli, kdy někdo zděd́ı zašpiněnou kuchyňku po nepořádném předch̊udci. Navrhuje v takovém
př́ıpadě strhnout poplatek za úklid z vratné zálohy a poslat na pokoj ukĺızečku. JPr informuje, že už
se tak v extrémńıch př́ıpadech děje.

JM si mysĺı, že by úklid prázdných pokoj̊u, předt́ım než se do nich někdo nastěhuje měl prob́ıhat
d̊ukladněji (včetně umyt́ı kovových lǐst ve stropě, úklidu za linkami, ...). LL odpov́ıdá, že na takový
úklid nemá kolej dostatek zaměstnanc̊u. JM souhlaśı, ale nemysĺı si, že by to měl být argument,
kterým se d̊ukladněǰśı úklid jednoduše zamete pod st̊ul.

8 Doprava ke koleji

DŠ informuje, že by chtěli s JP přesměrovat linku 112 (pro popis trasy viz zápis ze 17. 11.). JPr
žádá JP a DŠ, aby sv̊uj požadavek sepsali. JPr neńı kompetentńı k tomu, aby rozhodla o tom, zda
může autobus proj́ıždět podloub́ım koleje a přesměrovává KR na ředitelstv́ı KaM a na rektorát. JP
a DŠ dopracuj́ı požadavek a zašlou ho vedoućı, která jej projedná s ředitelstv́ım KaM a bude jej dále
prezentovat DPP a ROPIDu.

JP připomı́ná, že DPP má v plánu i linku, který pojede tunelem Blanka a bude končit na
Hradčanské. Doporučuje se zasadit o to, aby stavěla i u koleje a nejezdila přes nový Trojský most.

9 Různé

1. JP navrhuje organizovaný úklid ze strany exterńı firmy. JPr považuje tento požadavek za
nereálný, možný by byl teoreticky ze strany KaM (poptá se na daľśıch kolej́ıch, jak podobné
akce prob́ıhaj́ı). Kadždý si samozřejmě může zjednat exterńı úklidovou firmu osobně, KaM
podobnou aktivitu organizovat nebude. JM a LL jsou zásadně proti tomu, aby byl takový úklid
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zaváděn paušálně. JPr zjist́ı, kolik by stálo takový úklid zajistit a JP zjist́ı kolik ubytovaných
o podobnou službu stoj́ı.

2. LL infomuje JPr, že někteř́ı nov́ı vrátńı nevěd́ı, že směj́ı p̊ujčovat Malou klubovnu oproti kole-
jence a žádá ji, aby vrátné proškolila. JP slibuje vrátné informovat.

3. JM navrhuje zrušit potřebu souhlasu vedoućı pro jednorázové zámluvy aerobicové mı́stnosti.
Pro dlouhodobé zámluvy bude nadále potřeba jej́ı souhlas. JPr souhlaśı. JM uprav́ı formulář
na webu KR, aby odpov́ıdal této změně.

4. MH informuje, že ubytovańı často neodmrazuj́ı lednice, což může vést k jejich poškozeńı a
to př́ımo (např. ulomená dv́ı̌rka mrazáku) nebo nepř́ımo (např. poškozeńı chlad́ıćıho aparátu
nožem, kterým se ubytovaný snaž́ı odstranit led). Apeluje na studenty, aby odmrazováńı neza-
nedbávali a alespoň jednou ročně lednici odmrazili.

5. JM apeluje na JPr, aby se umı́stila p̊ujčovna sportovńıch potřeb na vrátnici a jej́ı obsah se
p̊ujčoval oproti kolejence. JPr to promysĺı a na nový rok se uvid́ı. JM také připomı́ná umı́stěńı
pumpiček na kolo do vstupńıch hal obou budov a navrhuje poř́ıdit typ, který se dá napevno
přidělat k zemi. LL oproti tomu preferuje pohyblivý typ, který by se p̊ujčoval od vrátného. JM
se pod́ıvá po upevnitelném typu, nějaký vybere a zašle ho k zakoupeńı vedoućı.

10 Př́ı̌st́ı zasedáńı

Př́ı̌st́ı zasedáńı se uskutečńı v úterý 16. 12. 2014.
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